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PETYCJA DOTYCZĄCA WŁĄCZENIA DO TARCZY 

ANTYKRYZYSOWEJ KODU PKO 73.11.Z  

1. Podmiot składający Petycję  

(…), branża eventowa oraz organizacja wydarzeń kulturalnych.  

2. Przedmiot Petycji  

Przedmiotem niniejszej petycji jest żądanie firm działających pod kodem 

PKD 73.11.Z o włączenie tego właśnie kodu do Antykryzysowej Tarczy 

Branżowej 6.0. która przyznała pomoc przedsiębiorstwom z różnych branż 

dotkniętych kryzysem COVID 19. Prosimy również o wzięcie pod uwagę 

sytuacje firm, które przez wiele lat prowadziły działalność w branży 

eventowej, a niestety nie otrzymały potrzebnej pomocy z Antykryzysowej 

Tarczy Branżowej 6.0, ponieważ na wymagany dzień ich PKD nie zgadzało 

się z założonymi wymogami.  

Nasza działalność w 100% spełnia wszystkie wymagania i kryteria dotyczące 

przyznawania pomocy Państwa, a jednak, z niewiadomych dla 

przedsiębiorców przyczyn, kod 73.11.Z został pominięty bądź nie spełniał 

wymogów czasowych, które niestety wykluczały wiele przedsiębiorstw. 

Żądamy zatem rozszerzenia pomocy sektorowej o niniejszy kod do Tarczy 

6.0.  

Nasza działalność opiera się na organizacji eventów, wydarzeń kulturalnych 

oraz wynajmie sprzętu multimedialnego, scenicznego, cateringowego, eventowego i 

restauracyjnego na wszystkie okoliczności związane z organizacją wszelkich 

wydarzeń. W głównej mierze są to:  

· Kongresy  

· Konferencje  

· Sympozja  

· Pikniki  

· Wydarzenia muzyczne 



 

· Wydarzenia muzyczne  

· Gole  

· Imprezy okolicznościowe  

· Wydarzenia kulturalne  

· Bankiety  

· Wesela  

· Eventy firmowe  

· Spotkania biznesowe  

· Imprezy sportowe  

Jako firmy wyspecjalizowane i działające od kilkunastu lat w branży evenntowej 

tworzymy wydarzenia kulturalne w całej Polsce, tworząc je w takich miejscach jak 

sale kongresowe, stadiony, placówki kultury. restauracje oraz hotele. 

Współpracujemy z szeroką gamą podwykonawców dając tym samym kilkadziesiąt 

miejsc pracy. Chciałoby się rzec, że bez wyspecjalizowanej wypożyczalni 

cateringowo-eventowej cały rynek MICE nie istnieje, a my jesteśmy jego nieodłączną 

częścią. Ostatnie wydarzenie organizowane przez nas odbywały się w dużej mierze w 

styczniu i lutym. Pierwszy duży spodek przychodów odnotowaliśmy w marcu, a potem 

było tylko gorzej.  

BRANŻA MICE:  

Branża spotkań, eventów okolicznościowych, wydarzeń kulturalnych, turystyki. 

turystyki biznesowej, wydarzeń sportowych i rozrywkowych stanowi obecnie ok. 12% 

polskiego PKB i zatrudnia ok. 1,5 mln osób!  

UZASADNIENIE  

Zgodnie z zapewnieniami Premierów P.Mateuszo Morawieckiego oraz P.Jarosława 

Gowina, cały sektor gastronomiczny, hotelowy czy też branży MICE został przyjęty do 

tarczy 6.0 (tzw Antykryzysowa Tarcza Branżowo 6.0 dla Przedsiębiorców z 

najbardziej zagrożonych branż). Tarcza przyznała zatem pomoc sektorom, które są 

obsługiwane przez wypożyczalnie sprzętu cateringowo-evenfowego. Bezspornym 

zatem jest fakt, że tarcza objęła swoim zakresem firmy z branży restauracyjnej, 

hotelowej, transportowej, eventowej, cateringowej - czyli firm z zakresu działalności 

MICE oraz z placówek hotelowych, restauracyjnych, centrów kongresowych decyzją 

Rządu z powodu COV!D19.  

Jeśli zatem założymy, że zaproponowane w tej ustawie instrumenty 

pomocowe są wystarczające dla wyżej wymienionych podmiotów, to tym 

bardziej należy uznać kod PKD 73.11.Z za najbardziej pokrzywdzony w 

okresie pandemii i tym bardziej przepisy Tarczy 6.0 oraz PFR 2.0 powinny 

obejmować wymienione kod PKD, ponieważ nasza branża jest objęta coraz to 

nowymi restrykcjami, przez co nasze przedsiębiorstwa stoją  

na skraju upadku.  

W rządowych dotacjach widzimy zatem rażącą niesprawiedliwość społeczną. 

że nasz kod PKD zostały pominięte i wykluczone z dalszej pomocy 

Państwowej. Jesteśmy częścią potężnej machiny MICE, która od  



 1. 

Apelujemy zatem do przedstawicieli Rządu RP o pomoc. Apelujemy o 

zdrowy rozsądek i ponowne rozpatrzenie w jakim jesteśmy położeniu i wpisanie 

kodu PKD 73.11.Z jako zasadne do pobierania pomocy finansowej. 

 
Jeśli nasza sytuacja budzi w Państwu niepewności to prosimy, jako branża, 

aby dopisać do warunków pomocy wszystkie firmy, które w okresie od O 1.04.2020 

do końca roku 2020r udowodnią spadek powyżej 75% w porównaniu do 

analogicznego okresu z roku ubiegłego na oświadczenie, a w przypadku kłamstwa 

poddanie się karze grzywny w wysokości 100% wysokości o ubiegającej się pomocy. 

Nie widzimy przeszkód we wprowadzeniu takich regulacji tym bardziej, że pomocą 

sektorową zostały objęte branże, których spadek w ujęciu rok do roku jest znacznie 

niższy od spadków, które odnotowujemy.  

 
Nasza branża to nie są spadki 30%, 40% czy 60% - nam kategoryzacja po 

kodach PKD nie jest potrzebna, być może innym branżom również ale udowodniony 

spadek o 75% powinien być solidną i niepodważalną podstawą do pomocy. Przed 

nami kolejne miesiące ciężkich prób psychicznej walki i wytrwania, ale też możliwe 

kolejne restrykcje rządowe, których nikt nie jest w stanie przewidzieć. Restrykcje, 

które po raz kolejny, abijają nasz biznes praktycznie do zera. Prosimy zatem raz 

jeszcze o pomoc i wierzymy, że Rząd Rzeczypospolitej Polskiej nie zostawi nas 

samych, jako ostatniej branży z całego sektora MICE.  

Sekretarz stanu P.Andrzej Gut Mostowy podkreślał w rozmowach, że: 

„branże najbardziej poszkodowane przez COVID19 będą teraz mogły liczyć na 

szybką pomoc, bo Ustawa wprowadza uprawnienia dla Rady Ministrów, aby w 

drodze Rozporządzenia przyznać postojowe lub zwolnić ze składek ZUS".  

Pomoc dla naszej branży powinna zatem dotyczyć:  

1. Zwolnienia z ZUS za okres jednego miesiąca lub więcej  

2. Świadczenia Postojowe   
3. Dotacje dla Mikro i Małych przedsiębiorstw – do 5000 zł 4. Dofinansowanie 

wynagrodzeń pracowników w kwocie 2000zł przez okres 3 miesięcy  

Branża eventowa to bardzo ważna gałąź gospodarki Polski w branży MICE. Nasza 

branża to również filar organizacji międzynarodowych imprez w Polsce. To my 

tworzymy międzynarodowe kongresy, konferencje, eventy. Jesteśmy filarem i  

partnerem każdego organizatora wydarzeń w Polsce i tym bardziej nie ma naszej  

marca po prostu nie działa. Spadki obrotów takich firm jak nasza to poziom  

ponad 80% w skali roku są w tym okresie miesiące gdzie spadek wynosi niemalże 
100%. Ponieważ działalność branży eventowej to współpraca z centrami 

kongresowymi (branża zamknięta), centrami konferencyjnymi   
(branża zamknięta), stadionami (branża zamknięta), restauracjami (branża 

zamknięta). hotelami (branża zamknięta), agencjami eventowymi (branża 

zamknięta), domami weselnymi (branża zamknięta), teatrami (branża zamknięta) i 

podobnymi miejscami. które decyzją Rzeczpospolitej Polskiej zostały zamknięte i 

otrzymują pomoc od Państwa, to fakt pominięcia kodu PKD 73.11.Z oraz krzywdzące 

ramy czasowe czyni nas wykluczeniem ze społeczeństwa, wyrzutkami i gorszym 

sortem, a zapewniam, że tak być nie powinno.  



  

   
 
zgody na nierówne traktowanie podmiotów najbardziej poszkodowanych przez 

COVlD-19 i żądamy jak najszybszego włączenia PKD 73.11.Z i uwzględnienie firm, 

które na wymagany okres nie posiadały odpowiedniego PKD, a są w stanie 

wykazać na podstawie faktur oraz umów, że spełniają wymogi.  

 

 

 

W imieniu branży: 

 

 

 

…………………………………………………………………………………….Do wiadomości otrzymują:  
 
       1. Sz. P. Andrzej Duda- Prezydent RP  

       2. Sz. P. Mateusz Morawiecki - Premier RP 

       3. Sz. P. Tadeusz Kościński- Minister Finansów  

       4. Sz. P. Jarosław Gowin - Wicepremier RP  

          5. Sz. P. Marek Niedużak - Wicepemier Rozwoju, Pracy i Technologii  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


